
Izdajateljski svet
o Naši skupnosti

Izdajateljski svet Naše skupnosti je na drugi seji.dne 9. aprfla, obravnaval delovni načrt časopisa za
leto 1975, kadrovska vprašanja in razširjeno vlogo izdajateljskega sveta.

Predlog delovnega načrta
Naše skupnosti za leto 1975, ki
ga je izdelal uredniški odbor, je
izdajateljski svet ugodno spre-
jel. Načrt je široko zasnovan in
bo gotovo vnesel napredek v in-
formiranju občanov z Našo
skupnostjo. Težišče delovnega
programa je na postopnem
vključevanju področij, ki doslej
niso bila v zadostni meri vsaj in-
formativno zastopana. Tako je-
na področju gospodarstva po-
trebno bolj zasledovati izpolnje-
vanje gospodarskih načrtov
TOZD, rezultate družbenih akcij
z uresničevanjem nove ustave —
v letošnjem letu še posebej, -
stabilizacijska prizdevanja, ino-
vacij. Tvorili naj bi jo delavci, ki
so profesionalno ali ob svojem
delu zadolženi še za notranje in-
formiranje. Dopisnike pa je tre-
ba pridobiti tudi med kmeti,
ker je kmetijstvo v naši občini
informativno nerazvito. Pisati
bomo morali o kmetijski poli-
tiki v občini, o možnostih
kmečkega turizma, usmerjanju
in modernizaciji kmetijstva. Po-
ročanje o dogodkih iz krajevne
skupnosti - v rubriki NOVICE
IZ NAŠIH KRAJEV - je treba
izboljšati toliko, da bodo vesti
prihajale iz vrst krajevne skup-

nosti in tekoče. Za še celovi-
tejše informiranje o življenju in
delovanju krajevnih skupnosti
pa bo uredništvo organiziralo
,,okroglo mizo", s katero bo
bralcem postopno predstavilo
vse krajevne skupnosti v naši
občini.

Na področju informiranja de-
legatov temeljnih delegacij in
pri informiranju občanov o
delu le-teh ostajajo pred člani
uredniškega odbora še naprej
temeljne naloge v iskariju naj-
primernejših oblik, ki jih občin-
ski časopis lahko dosega. Po-
vsem nove naloge delegatskega
informiranja so na področju sa-
moupravnih interesnih skup-
nosti. Prav na tem področju pa
je za izpolnjevanje informiranja
uredništvo samo najbolj ne-
močno. Zato bo moč doseči
napredek le ob zavzetem sode-
lovanju in dogovarjanju skup-
ščinsicih organov in njihovih
strokovnih služb.

Izdajateljski svet pa je pred
uredniški odbor postavil tudi
posebne naloge. Prva od teh je
obeležje 30-letnice osvoboditve,
ki mora biti prisotno v vseh šte-
vilkah Naše skupnosti, druga je
25-letnica samoupravljanja. Po-
tem so tu še naloge s področja

izgrajevanja sistema družbenega
načrtovanja, SLO in druge.

V nadaljevanju so člani izda-
jateljskega sveta imenovali Vil-
ka Slugo za novega člana ured-
niškega odbora in na lastno
željo razrešili Pavla Kosa. Ker
bo dosedanji glavni in odgovor:
ni urednik odslej tudi tehnično
urejal časopis, so ga razrešili
funkcije glavnega urednika in
namesto njega imenovali Milana
Priteklja.

Potem ko -so člani izdajatelj-
skega sveta še povišali honorar
raznašalcem Nsk - la je bil že
več let nespremenjen - , so se
lotili vprašanj informiranja v
naši občini nasploh in s t e m
tudi razširjene vloge izdajatelj-
skega sveta. Jieseda je tekla o
potrebi po organiziranju infor-
mativno-dokumentacijskega
centra v občini in o oblikah ter
možnosti njenega organiziranja.

Zadali so si nalogo, da bodo
izdelali predlog sistema ob-
veščanja v občini z možnostmi
organiziranja informativno—do-
kumentacijskega centra ali služ-
be v naši občini nakar bodo po
razpravah v družbenopolitičnih
organizacijah morali izreči zad-
njo besedo delegati v zborih
skupščine. S. G.


